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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni a kormány a miskolci Semmelweis 
Kórház megmentése érdekében? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A „Miért zárják be a Semmelweis Kórház szülészetét?” című írásbeli kérdésemre Rétvári Bence 
államtitkár 2019. június 25-én azt válaszolta: „A szülészet-nőgyógyászati osztályok tekintetében a 
szülő nők, újszülöttjük, családjuk, és a betegek biztonsága, az ellátás minőségének további 
fejlesztése központi szempont. Az ezzel kapcsolatos döntések mindezek figyelembevételével az 
ellátást biztosító szakemberek bevonásával fognak megszületni.”

Mindezek után kérdezem Miniszter Urat, 2019. június 25-én keltezett válasza óta milyen, a 
Semmelweis Kórház szülészet-nőgyógyászati osztályát érintő döntések születtek meg? Tervezik-e 
továbbra is az osztály összevonását a Borsod-Abaúj-Zemplén megyei kórház szülészet-
nőgyógyászati osztályával? Amennyiben igen, milyen határidővel? Szándékoznak-e az összevonás 
kérdésében kikérni Miskolc MJV önkormányzatának álláspontját, vagy az önkormányzat 
megkerülésével kívánnak erről dönteni?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. november 20.

Tisztelettel,

Jakab Péter országgyűlési képviselő


